
IZ POROČILA O DELU SKUPŠČINSKIH ZBOROV

Temeijna delegacija še
vedno najšibkejši člen
v verigi odločanja
V predsedstvu občinske skupščine so
pripravili vrsto predlogov, da bi delegatsko
odločanje bolj učinkovito steklo

Med osrednjimi temami za-
sedanj zborov skupSČine obči-
ne 31. marca. so bifa poročila
o delu občinske skupščine od
lanskega aprila do letošnjega
februarja ter o defu izvrSnega
sveta in upravnih organov v
minulem tetu. K poročtlom sta
uvodoma spregovorila Še pred
zasedanji zborov predsednik
občinske skupštine dr. Andrej
Kumar in predsednik izvršne-
ga sveta skupščine Branko
Drobnak.

Poročilo o delu občinške
skupščine, ki zajema relativno
kratko obdobje je, kot je dejaf
dr. Andrej Kumar, nastalo tudi
po izčrpnih pogovorih s pred-
siavniki občinskih družbeno-
političnib orgafiizacij in zbo-
rov občinske skupSČine v lan-
skem letu. kaj bi bilo treba
spremeniti v delu skupščine,
da bi delegatski sistem še
učinkoviteje zaživet in steket.
Vrstila so se namreč mnenja,
da je dober del zasedanj zaradi
vsebine dnevnih redov zgolj
Jormalne narave. Skromne so
tudi povezave med delegati in
njihovimi temeljniml okolji ta-
ko v krajevnih skupnostih kot v
zdruzenem delu na primer de-
legacij še vedno ne obravnava-
jo enakopravno s samouprav-
nimt organi in družbenopoli-
tlčnimi organizacijami. Status

delegata ima še vedno premaj-
hen pomen. Udeležba na zbo-
rih združenega dela je \z leta v
leto slabša. v praksi pa se pre-
malo poslužujejo tudi nado-
mestnih volitev, če na primer
ugotovijo, da je nek delegat
upravičeno odsoten dlje časa.
Čeprav je zbor krajevnih skup-
nosti tudi v četrtem mandatu
najakttvnejSi (od lanskega
aprila do letošnjega februarja
so zastavili že 71 delegatskih
vprašanj), je tudi v krajevnih
skupnostih premalo povezave
med delegati in sveti krajevne
skupnosti ter krajani samimi.

Nasploh je udeležba na zbo-
rih v primerjavi z rnandatom
prej siabša pa tudi Steviio za-
stavljenih deJegatskih vprašanj
in pobud pada. »Je mogoče
manj problemov ali obstaja ne-
zaupanje, da je moč zagate re-
ševati skozi delegatski si*
stem?« se je spraševal pred-
sednik bežigrajske občinske
skupščine Da bi se stanje iz-
boljšalo, so na občinski skupš-
čim pnpraviii vrsto predlogov
in usmerilev za nadaljnje delo.
Med drugim bi morala vsa te-
meljna okolja s svojimi delega-
cijami bolj ustvarjalno in tvor-
no sodelovati že pri samih pri-
pravah programov dela zbo-
rov. V prihodnje bi morali
vzbuditi vet zanimanja za
obravnavo gradiv za zasedanja
repubtiške skupščine v vseh
organizacijah združenega dela
in v krajevnih skupnostih. De-
legatska gradiva naj bodo tudi
v prihodnje pripravljena vse-
binsko in oblikovana smofrno

ter racionalno. Pregledne in
razumljive informacije pa naj
vsebujejo tudi predloge raznih
inačic rešifev za obravnavo v
delovnih telesih zborov kot
podlago za učinkovito samou-
pravno odločanje. Organizaci-
je združenega dela in krajevne
skupnosti bi moraie biti v pri-
hodnje bolj kot doslej vpete v
deto skupščin samoupravnih
interesnih skupnosti, da bi
skrajšali doiga zasedanja, bi
veljalo posredovati pobude in
vprašanja delegatov pisno, de-
legat pa naj bi na zasedanju le
povzet njihovo bistvo. Izvršni
svet skupščine občine naj pre-
gleda veljavno zakonodajo in
oceni, kako bi bilo mogoče
razbremeniAi dnevne rede sej
zborov občinske skupčine, so
predlagali v predsedstvu ob-
činske skupščine.
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